

ANNEX A

No. 4646. EUROPEAN CONVENTION FOR THE PEACEFUL SETTLEMENT OF DISPUTES. DONE AT STRASBOURG ON 29 APRIL 1957¹

RATIFICATION

Instrument deposited with the Secretary-General of the Council of Europe on :

20 April 1970

BELGIUM

(With a declaration, made in accordance with the provisions of Article 34 (1) of the Convention, that Belgium will not be bound by Chapter III relating to arbitration.)

Certified statement was registered by the Council of Europe on 22 May 1970.

ANNEXE A

N° 4646. CONVENTION EUROPÉENNE POUR LE RÈGLEMENT PACIFIQUE DES DIFFÉRENDS. FAITE À STRASBOURG LE 29 AVRIL 1957¹

RATIFICATION

Instrument déposé auprès du Secrétaire général du Conseil de l'Europe le :

20 avril 1970

BELGIQUE

(Avec déclaration, formulée conformément au paragraphe 1 de l'article 34 de la Convention, aux termes de laquelle la ratification de la Belgique ne s'étend pas au chapitre III relatif à l'arbitrage.)

La déclaration certifiée a été enregistrée par le Conseil de l'Europe le 22 mai 1970.

¹ United Nations, *Treaty Series*, vol. 320, p. 243, and annex A in volumes 351, 383, 394, 400, 404, 560 and 597.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 320, p. 243, et annexe A des volumes 351, 383, 394, 400, 404, 560 and 597.